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Gezondheidszorg  -  Inzet therapiedieren

Het Sint-Trudoziekenhuis in Sint-Truiden start met een huisdierpaviljoen. Dat is een 
ruimte waar patiënten tijd kunnen doorbrengen met hun huisdieren. Daar is het mogelijk 
voor patiënten om contact te hebben met hun huisdieren, wanneer ze in het ziekenhuis 
liggen. Om die contactmomenten veilig te laten doorgaan, wordt tussen elk bezoek een 
halfuur vrijgehouden om het paviljoen te reinigen. Zo wordt het overbrengen van 
bacteriën zo veel mogelijk vermeden. Ook moeten de huisdieren gevaccineerd zijn. Vanaf 
september start het ziekenhuis ook met een project waarbij therapiedieren helpen bij de 
revalidatie van patiënten.

Het inzetten van dieren in de gezondheidszorg kan een enorme meerwaarde zijn. 
Onderzoek toonde al aan dat het bezoek van een huisdier een positieve invloed heeft op 
het mentale welzijn.

1. Hoe staat de minister tegenover initiatieven om contact tussen patiënten en hun 
huisdieren mogelijk te maken of om therapiedieren in te zetten in de zorg?

2. Steunt de minister momenteel projecten of heeft de minister plannen om soortgelijke 
initiatieven te ondersteunen?

Zo ja, kan de minister een overzicht geven van de (geplande) projecten die 
ondersteund worden?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 769 van 6 juli 2023
van LUDWIG VANDENHOVE

Ik sta zeker positief tegenover initiatieven die zoals dit project goed lijken te zijn voor 
zowel mensen als dieren. Momenteel wordt er nog geen project in die zin gesteund, maar 
ik ben zeker bereid eventuele aanvragen te onderzoeken. Dankzij de oprichting van het 
Dierenwelzijnsfonds heeft het beleid meer instrumenten dan ooit om positieve projecten 
te ondersteunen. 


